



Mötesprotokoll 3 – 2014/2015  
Maskinteknologsektionens sektionsmöte  
Sammanträdesdatum: 2014-12-09  
Tid: 18:39 Plats: A117

Närvarande medlemmar: Se bilaga.

Övriga närvarande: Se bilaga.

**Protokollförare:**

/Sara Kafi

**Justeras:**

/Mattias Thorwid

/Gabriel Åkerling

/Diyar Ghazi



## § 1 Inledande formalia

*Föredragare: Mattias Thorwid*

### § 1.1 **Mötet öppnas**

Mattias Thorwid förklarar mötet öppnat klockan 18:39 den 9 december 2014 i A117.

### § 1.2 **Val av mötesordförande**

Till mötesordförande väljs **Mattias Thorwid**.

### § 1.3 **Mötets behörighet**

Kallelsen har varit ute i 14 dagar innan mötet och föredragningslistan i 7 dagar. Mötet är behörigt.

### § 1.4 **Val av protokollsekreterare**

Till mötessekreterare väljs **Sara Kafi**.

### § 1.5 **Val av protokolljusterare**

Till justerare väljs **Gabriel Åkerling** samt **Diyar Ghazi** tillsammans med mötesordförande.

### § 1.6 **Adjungeringar**

Övriga närvarande enligt bilaga adjungeras in med närvaro-, förslags- samt yttranderätt men utan rösträtt.

### § 1.7 **Föregående mötesprotokoll**

Protokollet från sektionsmöte 2 verksamhetsåret 2014/2015 läggs till handlingarna.

### § 1.8 **Fastställande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkänns.

### § 1.9 **Publicering av protokoll på internet**

Samtliga mötesdeltagare ger sitt tillstånd att protokollet publiceras på internet.



## § 2 Anmälningssärenden

### § 2.1

### Styrelsen 2014/2015

*Föredragare: Maskinteknologsektionens styrelse*

Maskinteknologsektionens styrelse rapporterar att de gemensamt sedan föregående sektionmöte har varit på Björnbrunsten och möte med HETS. Inom styrelsen har de haft SMART-workshop, teambuilding, styrelsemöten och hållit i Expen på fredagar.

**Mattias Thorwid**, Ordförande, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har varit på ordfrad., uppdaterat stadgar och reglementen samt skrivit möteshandlingar och kallelse till sektionsmötet.

**Dennis Forslund**, Vice ordförande, är inte närvarande.

**August Naij**, Kassör, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har varit på kassöråd, satt in pengar, bokfört och betalat räkningar.

**Sara Kafi**, Sekreterare, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har skrivit både styrelsemötes- och sektionmötesprotokoll. Hon har även sett till att de justerats och laddats upp på hemsidan.

**Jennifer Davidsson**, Utbildningsbevakningssamordnare, är inte närvarande.

**Philip Sundström**, PR-/infoansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har gjort klart den nya hemsidan som kommer att släppas nu på sektionsmötet. Han har i vanlig ordning uppdaterat sektionens Facebook- och Instagram-sida. Utöver detta har han skickat mail-listor, ordnat mail-konton till subgrupper, varit på införadsmöte och skrivit information inför valberedningen och M-JET.



**Alexander Lyckebo**, Utlåningsansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: sammanställt en budget för reparation av maskinen och skapat en budget för ett eventuellt inköp av en ny maskin.

**Thomas Sahleström**, Alumnansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: varit på föreläsning och haft kontakt med LTU-karriär angående alumn-listor. Vidare har han varit i kontakt med en alumn som vill gästföreläsa och haft en förbindelse med I-sektionens alumnansvarig. Förutom detta har han förberett för att starta upp ett utskott.

**Lisa Andersson**, Arbetsmiljökvalitetsansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: varit på studiemiljökommittémöte och lunch med huvudstuderande skyddsombud.

**Johan Backlund**, Arbetsmarknadskontakt, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: varit på arbetsmarknadsmöte med resterande sektioner under Teknologkåren. Han dessutom deltagit i en workshop och arbetat med ett kommande företagsevent.

Fråga:

Hur har det gått att fylla de vakanta posterna inom sektionen?

Svar:

Det har gått si-sådär, men det finns folk som är intresserade.

## § 2.2

### **Teknologkåren**

*Föredragare: Johan Pihl och Axelina Flote*

Kårstyrelsen rapporterar följande:

Komplettera medlemskap:

Förra året infördes en ny policy som ställer mer krav på att man varit medlem hela sin studietid. Har man inte varit medlem i Teknologkåren hittills under hela sin studietid kan man komplettera upp detta, dock finns denna möjlighet tillgänglig endast nu under HT-14. Annars hamnar man på en sämre medlemsnivå.



### Medlemmar:

Ett diagram presenteras som visar hur många procent av alla studenter från varje sektion som är medlemmar i TKL. Sektionen får pengar beroende på hur duktiga de är att medlemsrekrytera.

Förra året röstades en proposition genom som avsåg att stimulera engagemang hos programföreningar. Det hölls därför en workshop nu under HT-14 för programföreningar för att sprida kunskap om hur de arbetas. Det har avsatts 300 000 kronor för detta.

### Nolleperiodsgruppen:

Både adlar och överphösare har blivit tillsatta. Simon, adel 2015, meddelar att de inom NPG har planerat en teambuilding då de nu funnit lämpliga överphösare.

### Ester anderssons donationsfond:

Fonden är till för studenter som är kåraktiva och avgångsstudenter som gjort arbete inom LTU.

### Overaller:

Eftersom de har stoppat produktionen av de overaller som beställts har de blivit försenade. De arbetar på att lösa problemet.

### Information kring event som äger rum innan jul:

- 6Ms julsittning den 13 december.
- Gemensam insamlingsbörssa i Musikhjälpen för LTU-studenter.
- Geosektionen håller en företagskväll med NCC den 11 december.
- Slutpresentation för SIRIUS den 12 december.

### LARV:

Johan och Axelina informerar kort om de evenemang som äger rum under LARV "Prep-Week". Det kommer mestadels att hållas föreläsningar med diverse företag.



### Nästa KF-möte:

Nästa KF kommer att ske den 5 februari. Johan informerar att KF är en förkortning för kårfullmäktige vilket är Teknologkårens högst beslutande organ. De uppmanar även alla att komma och äta Pi tillsammans med dem innan mötet börjar.

### Nationella brandvarnardagen:

Den första december ägde den nationella brandvarnardagen rum som finns till för att påminna alla att testa sin brandvarnare.

## § 2.3

### **Subgrupper & utskott**

*Föredragare: Representanter från 6M, Julius, Pi, Xp-M, Makt och Phl.*

**6M** rapporterar följande:

**Simon Persson**, sexmästare, berättar att han kommer att avgå efter jul. I och med att de inte haft några event under hösten har de försökt representera föreningen på andra evenemang vilket bland annat varit Bunkerns Beer Pong-turnering och Idesix Dodgeball-turnering. De har även fullt upp inför julsittningen som ska hållas lördagen den 13 december. Det frågades om det kommer att bli en sommarfest varpå Simon glatt meddelar att ett badhus är bokad. Plats och datum återkommer men att det kommer att ske någon gång strax efter årsskiftet är bestämt.

**Julius** rapporterar följande:

Diyar Ghazi, Mr. Julius, presenterar sig som den nya ordföranden i föreningen. De har haft öppet som vanligt och hållit i sin årliga sittning: Björnbrusten. En ny post har tillkommit, torsdagsansvarig, och kassörsposten har blivit ersatt. I övrigt har de haft sitt årliga möte med m-styret.

**Pi** rapporterar följande:

Sedan förra sektionsmötet det varit Pi tre gånger. Mer än detta har de firat födelsedagar, varit på Björnbrunsten och planerat lite ondskefulla aktiviteter. Enligt dem själva har de fler likes än ”*typ alla på Facebook*”.



**Xp-M** rapporterar följande:

Esquil presenterar sig som ny ordförande och meddelar att Alexander är vice-ordförande. De har även valt in nya styrelsemedlemmar. En städdag kommer att hållas efter. Ytterligare en glad nyhet är att de fått ett nytt element.

**MAkt** rapporterar följande:

De har hållit i en paintball-turnering som enligt dem själva var väldigt lyckad vilket även innebär att det lär bli ett årligt evenemang. Deras nästa arrangemang kommer att bli en "frunch" som är ett ord för brunch fast på svenska. Denna ska hållas söndagen den 14 december mellan 13:00-15:00. För närvarande håller de på att utvärdera sin paintball-turnering för att medlemmarna nästa år ska kunna anordna det bättre. De letar fortfarande efter en PR-ansvarig som kan skapa posters till deras evenemang.

**pH1** rapporterar följande:

pH1 har sedan det förra sektionsmötet haft ett årsmöte där det valdes en ny styrelse i föreningen. Philip Sundström presenterar sig som ny ordförande, Simon som ny PR-/info-ansvarig och Pontus som ny sekreterare. Evenemang som de anordnat är tre stycken filkvällar där de visat olika extrensportfilmer. De har dessutom hållit i en "spelracekväll" med bilsimulatorspel. För tillfället håller de på att planera inför att köra go-kart och hålla i scooterkörkortutbildningar för de som är intresserade. Gokart-turneringen brukar ske i maj och det är ännu oklart exakt när scooterutbildningen kommer att starta igång.

**HETS** rapporterar följande:

HETS styrelse presenterar sig själva och berättar lite om vad de varit aktiva med hittills. De har mest fixat inför HET-dagen som ska anordnas i samarbete med TVM. Femmorna ska då få presentera sin huvudkurs som de arbetat med. Tillsammans har de varit på ett evenemang som kallas "SAFT" vilket står för samarbetande fysikteknologer. Det var ett konferensliknande event som hölls tillsammans med andra styrelser där det diskuterades hur alla arbetar.



## § 2.4

### **Kårfullmäktige**

*Föredragare: Kristina Sandström*

Sedan det senaste sektionsmötet har två KF ägt rum. Under KF2 bestämdes det att kåren ska kolla upp NPG som ledningsgrupp eftersom har varit personer som tagit illa upp av rollspelet. Även adlarna för Nolleperioden 2015 har valts ut. Kåren ska dessutom kolla upp möjligheter med att skriva anonyma tentamina. På KF3 fick sektionen 10 mandat till nästa år i KF, för närvarande har vi 8 stycken. Utöver detta blev det gamla kårstyret ansvarsbefriade.

## § 2.5

### **Styrelsen 2013/2014**

*Föredragare: Representanter från maskinteknologisektionens styrelse 13/14*

Alla dokument som tillhör ansvarsfriheten har skickats ut och de har uppdaterat verksamhetsberättelsen. Bokslutet är nu även klart eftersom det har blivit granskat och godkänt av revisorerna.

## § 3 Propositioner

### § 3.1

#### **Inköp av ny "Maskinen"**

Alexander Lyckebo berättar att han dragit slutsatsen att det behövs en ny maskin. Den nuvarande bilen är en Audi vars motor är problemdrabbad eftersom bilen har ett speciellt styrsystem. Karossen är bra men reservdelarna är väldigt dyra i och med att Audi är ett premium-märke. Det finns ett antal kända fel som kommer att kosta strax över 12000 och inte ens då är allt inräknat i budgeten. Han presenterade även de fasta kostnaderna för maskinen vilket är i form av bland annat parkering och skatt. Eftersom bilen behöver bytas ut visades ett förslag på en ny bil upp. Även en kravspecifikation förklarades som innehöll alla de mått och villkor som ställs på den nya maskinen.

Alexander har kollat på flera andra bilar men kom fram till att den mest optimala är den modellen av Volkswagen som han visade i sin presentation. Det kom en fråga om hur det ser ut viktmässigt med att dra släp på kroken varpå Alexander svarar att den tål relativt mycket. Han förklarar även varför han satte 20 000 kronor som maxgräns vid inköp av den nya bilen. Anledningen är att bilen kommer att slitas ut oavsett vilken modell som köps in, vilket innebär att det kommer att





vara bortslösade pengar om man ska spendera mer än så. Den gamla maskinen kan antingen fixas upp, säljas i form av reservdelar, eller bytas ut. Går beslutet igenom nu på mötet kommer inköpet förhoppningsvis att ske i januari.

### **§ 3.2 Reglementesändring – Alumnutsrott**

**Thomas Sahlseström** berättar att han vill utveckla alumnposten som han för närvarande sitter på. De enda han har att diskutera alumnärenden med nu är övriga medlemmar i m-styret. Han vill ha hjälp med att starta igång en bra alumnverksamhet och ser gärna att ha två eller tre personer som kan hjälpa honom med detta.

## **§ 4 Motioner**

## **§ 5 Beslut**

### **§ 5.1 Ansvarsfrihet för styrelsen 2013/2014**

Sektionsmötet beslutar att ge ansvarsfrihet till styrelsen 2013/2014.

### **§ 5.2 Val av projektledare för M-JET 2015**

Sofi Eriksson presenterar sig själv och berättar varför hon är intresserad av att fylla posten som projektledare. Sektionsmötet håller en sluten diskussion kring nomineringen och röstar därefter.

Sektionsmötet beslutar att tillsätta Sofi Eriksson som projektledare för M-JET 2015.

### **§ 5.3 Val av valberedning för verksamhetsåret 2015/2016**

Mattias Thorwid förklarar vad rollen som valberedning innebär varpå August Najj berättar mer ingående vad han gjorde i sin roll som valberedning inför den nuvarande styrelsen. Arbetet går främst ut på att hålla intervjuer med syftet att hitta de mest lämpliga personerna för olika poster inom sektionen.



Styrelsemötet beslutar att välja in Emma Nordeqvist i valberedningen och att återremittera resterande platser i valberedningen till styrelsens ansvar.

#### **§ 5.4 Inköp av ny maskin**

Sektionsmötet beslutar att godkänna att Alexander Lyckebo får en budget upp till 20 000 kronor för att köpa in den nya maskinen.

#### **§ 5.5 Reglementesändring – Alumnutskort**

Sektionsmötet beslutar att godkänna reglementesändringen gällande alumnutskort.

### **§ 6 Diskussion**

### **§ 7 Övriga frågor**

#### **§ 7.1 Nya Hemsidan**

Mattias Thorwid presenterar den nya hemsidan och visar lite kort hur man navigerar i den.

### **§ 8 Avslutande formalia**

#### **§ 8.1 Nästa möte**

Nästa sektionmöte kommer att hållas i lp3.

#### **§ 8.2 Mötet avslutas**

Mattias Thorwid förklarar mötet avslutat klockan **20:26**.



## Bilaga: Närvarolista

Bergforsk

Medlem

Simon Persson	Sofia Sollen
Björn Öhlund	Kristina Sanelström
Johan Pihl	Jennie Ericsson
<del>Sofia Hörnblad</del>	Simon Nilsson
Mattias Nordin	Pontus Johansson
Christer Nilsson	PATRIK VALFRIDSSON
Diyar Ghazi	Alexander Björk
Einna Nordkvist	Herman Klug
Rikard Alfjorden	Eskil Hjorth
Jesper Granberg	Enka Moller
Thomas Turesson	
Patrik Karlsson	
Simon Lindberg	
Christoffer Muhl	
Karakanen	
Therese Persson	
Erik Södin	
Agnes Livingstone	
Gabriel Åkerling	
Clara Daniellsson	

www.bergforsk.se

Bergforsk

Icke-medlem

Axelina Flote
Sofia Hörnblad